
Til Teknik- og Miljøforvaltningen. 
Hans Christian Karsten. 
 

Kære Hans Christian Karsten. 
 
Vi ønsker at fortsætte dialogen om lys på Enghave Plads. Lyssætningen på 
pladser og veje indrettes efter brugen af disse. Der er i vore øjne ikke tvivl om, at 

brugen af Enghave Plads vil skifte mængde efter åbningen. Det vil blive forøget. 
 
Vi er bevidste om, at en eventuel ny belysning vil kræve inddragelse af det 
politiske udvalg. Men vi ville gerne have en løsning debatteret af den relevante 

forvaltning (jer) inden dette gik i gang, således at vi var sikre på, at finde både 

den rette mængde og  


